
N-VA bezorgd over criminaliteit in station van Lokeren
N-VA-Kamerlid Tomas Roggeman uit Dendermonde en Lokers N-VA-gemeenteraadslid Manu Diericx waarschuwen dat de 
criminaliteit zich niet beperkt tot de stations in Brussel. “Uit de cijfers die ik opvroeg bij de minister van Binnenlandse zaken 
blijkt dat er ook in Lokeren nog werk aan de winkel is”, zegt Roggeman.

“De cijfers tonen een opvallende stijging van het aantal drugs-
misdrijven. In 2018 waren er 5 druggerelateerde misdrijven in het 
station van Lokeren, maar in 2021 al 17. Maar dat is nog niet alles. 
Enkel al in de eerste negen maanden van 2022 werden in Lokeren 
vier keer meer diefstallen en afpersingen gepleegd dan in het hele 
jaar 2021 en dubbel zoveel dan in 2020. Dezelfde stijging stellen 
we vast in het aantal inbreuken tegen de lichamelijke integriteit 
die meer dan verdubbelen tegenover 2020”, zegt Roggeman. 

“Het resultaat verbaast ons niet, maar moet wel het signaal voor 
meer actie zijn”, zegt Diericx. “In Lokeren doet de politie af en toe 
drugscontroles, maar voor ons zijn dat er nog steeds veel te weinig. 
Lokeren is een gekende halte op de lijn Antwerpen-Gent en heeft 
een rechtstreekste verbinding met Brussel. Vorig jaar nog werden 
er twee cafés gesloten omwille van overtredingen van de drugs-
wet.” 

Kompasnota fusie Lokeren Moerbeke verzwijgt pijnpunten 
Vond je ook de fraai uitgegeven kompasnota in je brieven-
bus?  Die goed-nieuwsbrochure verzwijgt als uitgesproken 
verkiezingspam� et wel de pijnpunten.

Geen woord over veiligheid en bestrijding criminaliteit. Geen 
woord in de rubriek “zorg voor iedereen” over wat voor elke 
Lokeraar het belangrijkste in het leven is namelijk een goede 
gezondheid. Geen woord over het ziekenhuis, waar inderdaad 
niet veel meer van overblijft om fatsoenlijk  zorg te dragen voor 
de Lokeraar en zijn gezondheid. Geen woord over het huisart-
sentekort dat alleen nog maar zal toenemen wanneer heel wat 
oudere huisartsen op pensioen gaan. Geen woord over drin-
gende hulpverlening, de huisartsenwachtpost, de weekend- en 
weekwachtdienst ook al hebben Lokeren en Moerbeke nu nog 
een aparte wachtdienst. 

Geen woord over inburgering en taalachterstand. In enkele 
gemeentelijke kleuterscholen is het aantal leerlingen dat thuis 
geen Nederlands spreekt bijna 20 procent en in enkele lagere 
gemeentelijke scholen 15 procent. Het promoten van het gebruik 
van thuistaal in de gemeentelijke scholen en het blijven gebrui-
ken van tolken is dus geen goede aanpak, want zo ontstaan 
kliekjes en worden leerkrachten geconfronteerd met heel veel 
verschillende thuistalen.  Zonder kennis van het Nederlands 

geen inburgering. Om echt alle kansen te grijpen, in te burgeren 
en mee te tellen in onze samenleving moet men de taal voldoen-
de beheersen. In heel wat landen is dat de logica zelve, maar in 
Lokeren gebeurt daarrond veel te weinig. 

Ledenetentje 
Zaterdag 18 november
Restaurant Bertembos

Vooraf inschrijven via katleen.dhaese@n-va.be.
Alle leden zijn van harte welkom! Nog geen lid, maar wel inte-
resse om lid te worden? Kijk dan op n-va.be/word-lid.
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Topdokter Sevilay Altintas 
te gast op jaarlijks ontbijt
“Dokter Altintas is een bevlogen spreker. Niet elke dag kan 
je zo’n uniek inspirerend persoon aanhoren”, klinkt het bij 
N-VA Lokeren-Moerbeke. Dokter Altintas sprak over integra-
tie en het belang van de kennis van Nederlands. Ze sprak over 
haar inzet voor de gezondheidszorg en vooral over haar keuze 
voor de N-VA. 

“Ik ben trots op mijn Turkse roots maar ik voel me vooral 
Vlaming. Graag wil ik een rolmodel zijn voor meisjes van 
Turkse origine die ergens willen raken. Pamperpolitiek is 
alvast niks voor mij. Het leven geeft aan elk van ons heel wat 
kansen, je bepaalt zelf wat je daarmee doet”, aldus Altintas. 

Kamerlid Theo Francken 
in de Torenzaal
Theo Francken was iets te laat omdat de Kamercommis-
sie Buitenlandse Zaken en Asiel en Migratie uitgelopen 
was. Hij sprak dan ook heet van de naald over de politie-
ke crisis door de moord op twee Zweedse voetbalsuppor-
ters door een illegale en criminele migrant. Het asiel- en 
migratiebeleid kwam natuurlijk ter sprake. En hij sprak 
ook over de energie en de oorlog in Oekraïne. Achteraf 
signeerde hij zijn boek over de NAVO. 

"Omdat voor de N-VA inhoud belangrijk is halen we 
regelmatig boeiende sprekers naar Lokeren. Zo ontvingen 
we de afgelopen jaren al Jan Jambon, Matthias Diepen-
daele, Peter De Roover, Bart De Wever en vele andere 
kopstukken. Het is ook fijn om in het publiek telkens 
nieuwe gezichten te mogen verwelkomen", reageert ge-
meenteraadslid Manu Diericx tevreden.

Provinciaal onderwijs speelt in op maatschappelijke noden
Met Richtpunten, Groeipunten én veiligheidsopleidingen focust het provinciaal onderwijs op speci� eke opleidingen.

“Het provinciaal onderwijs waakt erover mee te zijn met 
maatschappelijke en technologische ontwikkelingen,” aldus 
gedeputeerde Kurt Moens, bevoegd voor Onderwijs. “We zetten 
bewust in op STEM-opleidingen met heel veel aandacht voor de 
praktijk.” 

“Onze economie schreeuwt om goed opgeleide krachten,” vult 
gedeputeerde An Vervliet, bevoegd voor Economie, aan. “Door 
de inzet op innovatie zijn de leerlingen van onze Richtpunten 
graag gezien bij de Oost-Vlaamse bedrijven.” De provinciale 
scholen moeten ook werknemers blijven bijscholen. 

An Vervliet: 
“Met haar Groeipunten is de provincie één van de belangrijkste 
spelers binnen het volwassenenonderwijs. We bieden mensen de 
kans om zich bij te scholen en te herscholen. Via onze opleidin-
gen Nederlands helpen we mee aan de integratie van nieuwko-
mers in de maatschappij én op de werkvloer.”

“Ook politie, brandweer en ambulanciers rekenen op de bijscho-
ling  via de Provinciale Academie voor Urgentiediensten en Lo-
kale Overheden (PAULO). Dat is een onmisbare ondersteuning 
van onze lokale besturen en finaal ook van alle burgers.”

lokeren@n-va.be



Toestand (centrum)straten 
en Markt een ramp door 
uitrol glasvezelnet
Gemeenteraadslid Philip Van Streydonck stelde enkele maan-
den geleden al een vraag over het dubbel werk bij de aanleg 
van het glasvezelnetwerk. 

Belabberde afwerking
Een pas aangelegd voetpad wordt kort nadien opnieuw open-
gebroken en ook de afwerking van de vele werken voor glasve-
zel- en andere nutsvoorzieningen laat te wensen over. Hetzelfde 
met wegen en verhoogde bermen. Maar zelden worden die in 
goede orde hersteld.  

Ongemak, lawaai en stof
Kijk bijvoorbeeld naar  de Markt ter hoogte van de nummers 33 
en 45 tussen Panos, Orange en Optiek Sonck. Daar groef men 

weken geleden een geul die men deels terug vulde en deels en nu 
al vele weken bedekte met metalen platen. Dat zorgt al weken 
voor ongemak, lawaaihinder en extra stof en vuil.  

Bijzondere kasseien
Stad Lokeren betaalde voor de renovatie van de Markt met 
kasseistenen in verschillende kleuren, met een mooi motief.  
Dan mag men toch verwachten dat men alles met zorg en met de 
juiste materialen herstelt?

Vlaamse steun voor Zoetjes & Snoetjes vzw in Moerbeke
Vlaams N-VA-minister van Dierenwelzijn Ben Weyts gee�  5.557 euro � nanciële steun aan Zoetjes & Snoetjes vzw in Moerbeke. 

Waardevol voor dierenwelzijn
Tot enkele jaren geleden kregen dierenasielen geen enkele structu-
rele steun maar nu maakt Weyts in totaal 775.000 euro vrij voor 
de asielen. “We investeren steeds meer in onze asielen, want ze zijn 
van onschatbare waarde in onze strijd voor meer dierenwelzijn.” 
Zoetjes & Snoetjes vzw in Moerbeke werd enkele jaren geleden 
opgericht om een oplossing te bieden voor het plaatsen en her-
plaatsen van (zwerf)katten. “Tijdens een bezoek ter plaatse wordt 
direct duidelijk dat die mensen daar fantastisch werk doen”, zegt 
gemeenteraadslid en fractievoorzitter Giovanni Ferrari.

Onmisbare schakel
Dierenasielen zijn een onmisbare schakel in de Vlaamse strijd 
voor meer dierenwelzijn. De medewerkers, vaak vrijwilligers, 
dragen zorg voor verwaarloosde, verdwaalde of vergeten dieren. 

De asielen waren vroeger aangewezen op eigen fondsenwerving. 
Vlaams Dierenminister Ben Weyts startte in 2020 een structu-
reel steunmechanisme op voor de dierenasielen.

Bouwproject aan Gentse Steenweg 
Veerstraat oogst kritiek
In de gemeenteraad was er heel wat kritiek te horen over het nieuw bouwproject 
Gentse Steenweg-Veerstraat. 

Daar komen maar liefst 104 appartementen, 6 bouwblokken, 96 ondergrondse par-
keerplaatsen met amper 12 bovengrondse. Dat project komt op een van de drukste 
kruispunten van Lokeren. Daar komt binnenkort nog een supermarkt bij en er heerst 
nu al dagelijks een verkeersinfarct. Het ligt bovendien vlak bij een school en een druk-
bezocht multifunctioneel sportterrein. Het stadsbestuur ontving reeds vele 
bezwaren van de buurtbewoners. 

“De N-VA heeft serieuze bedenkingen bij dat extra beton. Dat project lijkt ons 
buiten alle proporties op die plaats. Fileleed gegarandeerd”, besluit fractievoorzitter 
Eddy Van Bockstal.

www.n-va.be/lokeren



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


